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P r o t o k ó ł  Nr X/11 

 sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 28 grudnia 2011 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Narewka ul. Białowieska 1 

 

 Obecni radni: 

1. Gryc Mieczysław   - zam. Narewka 

2. Kulesza Sławomir   - zam. Siemianówka 

3. Rowiński Jerzy    - zam. Lewkowo Stare 

4. Charkiewicz Aleksander  - zam. Eliaszuki 

5. Chlabicz Leon    - zam. Narewka 

6. Drewnowski Jan   - zam. Mikłaszewo 

7. Drozd Jerzy    - zam. Narewka 

8. Januszkiewicz Luba   - zam. Mikłaszewo 

9. Kalinowski Paweł   - zam. Nowe Masiewo 

10. Krasnopolski Mirosław  - zam. Narewka 

11. Niedźwiedź Andrzej Marcin - zam. Kapitańszczyzna 

12. Nieścieruk Paweł   - zam. Ochrymy 

13. Oniskiewicz Daniel   - zam. Siemianówka 

14. Sadowski Stanisław   - zam. Tarnopol 

15. Wierzchowska Halina  - zam. Zabłotczyzna 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj   - Wójt Gminy 

2. Lewsza Maria    - Dyrektor Zespołu Szkół 

3. Stulgis Anna    - p.o. Dyrektora GOK 

4. Karpiuk Jadwiga   - Redaktor Gazety „Nad Narewką” 

5. Stolc Alina    - Kierownik Oddziału Celnego 

6. Kłosek Tadeusz    - Prezes Wodociągów Podlaskich 

7. Zubrycki Piotr    - sołtys sołectwa Babia Góra 

8. Rejent Helena    - sołtys sołectwa Eliaszuki 
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9. Kiczkaluk Włodzimierz  - sołtys sołectwa Grodzisk 

10. Saczko Olimpia   - sołtys sołectwa Guszczewina 

11. Chodakowski Jerzy   - sołtys sołectwa Krynica 

12. Wojciechowski Jan   - sołtys sołectwa Leśna 

13. Ciełuszecki Jan   - sołtys sołectwa Lewkowo Nowe 

14. Bondaruk Eugeniusz   - sołtys sołectwa Lewkowo Stare 

15. Marczuk Jan    - sołtys sołectwa Nowe Masiewo 

16. Łuksza Helena    - sołtys sołectwa Michnówka 

17. Trusiewicz Mirosława  - sołtys sołectwa Mikłaszewo 

18. Opolska Elżbieta   - sołtys sołectwa Narewka 

19. Karpiuk Waldemar   - sołtys sołectwa Ochrymy 

20. Wróblewski Aleksy   - sołtys sołectwa Planta 

21. Suchodoła Witalis   - sołtys sołectwa Podlewkowie  

22. Kajdewicz Krzysztof   - sołtys sołectwa Skupowo 

23. Witkowski Leszek   - sołtys sołectwa Tarnopol 

24. Wierzchowska Halina  - sołtys sołectwa Zabłotczyzna 

Obrady X sesji Rady Gminy otworzył o godz. 10,00 Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc, który im przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad X sesji. 

Zabierając głos Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka wnosił o 

ujęcie w porządku dziennym punktu dotyczącego planowanego zamknięcia 

Wiejskich Ośrodków Zdrowia w Siemianówce i Lewkowie Starym oraz ujęcie 

w punkcie dotyczącym uchwalenie budżetu gminy na 2012 r. wszystkich 

punktów, które powinien zawierać porządek obrad sesji budżetowej, zgodnie z 

uchwałą Nr XXXV/274/10 Rady Gminy Narewka z dnia 26 lipca 2010 r. w 

sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.  
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Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy w nawiązaniu do głosu 

przedmówcy zaproponował, żeby na temat planowanego zamknięcia ośrodków 

zdrowia dyskutować w wolnych wnioskach i radni jednomyślnie na to się 

zgodzili. Poddał pod głosowanie propozycję zmiany punktu dotyczącego 

uchwalenia budżetu. W zarządzonym głosowaniu radni 15 głosami – za, przyjęli 

proponowaną poprawkę do porządku dziennego. 

Porządek obrad X sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

2.Wnioski i interpelacje radnych. 

3. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2012 

- 2025. 

4. Uchwalenie budżetu gminy na 2012 r. 

     a/ odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

     b/ odczytanie opinii poszczególnych komisji rady, 

     c/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

     d/ odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej oraz o prognozie długu, 

     e/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

     f/ głosowanie nad uchwałą budżetową. 

5. Zmiany w budżecie gminy na 2011 r. 

6. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2011 – 

2025. 

7. Informacja o realizacji gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w 2011 r. i uchwalenie 

gminnego programu na 2012 r. 

8. Informacja o realizacji inwestycji na terenie gminy. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie gminy. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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11. Powzięcie uchwał w sprawach: 

      - zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Narewka, 

      - przyjęcia programu aktywności lokalnej w Gminie Narewka na lata 2011 – 

2014, 

      - wydatków niewygasających w 2011 r. 

      - wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

      - zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę, 

      - udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu, 

      - określenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 r. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między IX a X sesją 

Rady Gminy. 

13. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

14. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1 - przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

Do protokołu z IX sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 15 głosami – za, go przyjęli. 

 

Do punktu 2 - wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

1. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce, który wnosił o naprawę wjazdu na 

posesję Pana Jana Kalinowskiego w Skupowie. Załamał się tam przepust 

drogowy i niepełnosprawny mieszkaniec ma trudności z wjazdem na swoją 

posesję. 
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2. Pan Mirosław Krasnopolski – radny ze wsi Narewka wnosił o naprawę 

uszkodzonej studzienki telekomunikacyjnej przy ul. Mickiewicza w Narewce 

/przy posesji P. Kiczkaluk/, która stwarza zagrożenie bezpieczeństwa pieszych. 

3. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy zgłosił potrzebę 

podcięcia gałęzi drzew przy ul. Wodociągowej w Narewce i zlikwidowanie 

uskoku na zjeździe z ul. Mickiewicza na ul. Wodociągową. 

4. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol podziękował za wsparcie 

finansowe z budżetu gminy Gminnej Spółki Wodnej „Łozowe” na odmulanie 

rowów melioracyjnych. Poinformował, że odmulonych już zostało 13,7 km. 

Dalsze rowy będą też odmulane. Prosił o środki z budżetu gminy na dalsze 

odmulanie. Wnosił o ścięcie topoli przy posesji Pana Marka Kardasz w 

Tarnopolu, która zagraża bezpieczeństwu i o przyspieszenie wycinki 

oznakowanych drzew przy drodze powiatowej od Tarnopola w kierunku 

Siemianówki. 

5. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka wnosił o wycięcie lip 

przy ulicy Lipowej w Siemianówce. Pytał, na jakim etapie jest budowa przejścia 

granicznego w Siemianówce? Odnośnie ewentualnego kupna stacji kolejowej w 

Siemianówce stwierdził, że w chwili obecnej można byłoby mieć korzyści 

kupując tą nieruchomość, lecz później byłaby ona balastem dla gminy. 

Proponował nie kupować stacji kolejowej w Siemianówce. Zgłosił potrzebę 

gruntownego wycięcia zakrzaczenia przydrożnego przy drogach powiatowych 

Mikłaszewo – Siemianówka, Olchówka – Siemianówka i Siemianówka – 

Tarnopol. Pytał, czy jest zainteresowanie przejętymi od PKP sieciami - liniami 

kolejowymi Wiącków - Chryzanów? 

6. Pan Paweł Nieścieruk – radny zam. w Ochrymach zgłosił potrzebę 

opróżnienia kontenera na śmieci w Ochrymach i naprawy drogi gminnej 

Lewkowo Stare – Eliaszuki. 
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7. Pan Aleksander Charkiewicz – radny ze wsi Eliaszuki pytał, kiedy doczeka 

się realizacji zgłoszonych już wniosków dotyczących uzupełnienia lampy 

oświetlenia ulicznego w Michnówce i wycięcia drzew. 

8. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo mówił, że na 

poprzedniej sesji obiecano, że zostanie przedstawiona informacja o działalności 

LZS. Dzisiejszy porządek tego nie przewiduje. Pytał, kiedy zostanie 

przedstawiona taka informacja? 

 

 W związku z tym, że Pan Tadeusz Kłosek – Prezes Wodociągów 

Podlaskich nie dysponował czasem, żeby pozostać na sesji Rady Gminy do 

punktu, w którym będzie odbywać się dyskusja na temat zatwierdzenia taryfy 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę zabrał głos w tym momencie i przedstawił 

autopoprawkę do taryfy. Autopoprawka dotyczyła podwyższenia ceny 1 m³ 

wody z wodociągów o 5 gr a nie o 15 jak to było ujęte w przesłanej wcześniej 

taryfie.  

W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Mirosław Krasnopolski – radny ze wsi Narewka pytał, czy jest to prawda, 

że opłata stała ma być w wysokości 6 zł? 

2. Pan Tadeusz Kłosek – Prezes Wodociągów Podlaskich sp. z o.o. 

odpowiadając na pytanie Pana radnego stwierdził, że nie jest to prawda. 

Dotychczas opłata stała była w wysokości 1,90 zł netto, proponuje się 2,10 zł 

miesięcznie. 

3. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka uważa, że nie ma co 

debatować nad tym, czy ta propozycja załagodzi sytuację, gdyż ludzie są 

oburzeni, że w gminie wiejskiej tyle trzeba płacić za wodę. Proponował, czynić 

starania w celu pozyskania innego eksploatatora gminnych wodociągów i 

kanalizacji lub przejąć prowadzenie tych zadań przez gminę. Uważa, że na takie 

stawki nie powinno być zgody radnych, gdyż trzeba mieć na względzie dobro 

mieszkańców. Jego zdaniem należy negatywnie zaopiniować przedstawioną 
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taryfę dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i wystąpić do Pana Wójta o 

rozwiązanie umowy z Wodociągami Podlaskimi. 

4. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu przedmowcy 

stwierdził, że to Rada Gminy będzie decydować, czy wyjść ze spółki, a nie wójt. 

Zgodnie z zasadami ekonomii to właśnie w małych gminach wiejskich koszt 1 

m³ wody jest wyższy niż w mieście. W Lewkowie Starym i Narewce mamy 

nowe stacje wodociągowe, które przez 4 – 5 lat będą jeszcze na gwarancji i 

spółka do nich nic nie będzie dokładać. Stwierdził, że zastanawiająca jest 

wielkość kosztów ogólnych i pośrednich. 90 gr w każdym m³ wody to koszty 

utrzymania urzędników zarządu spółki. Także zakupione samochody nie 

powinny być w kosztach wody. Uważa, że trzeba rozważyć, czy w ogóle nawet 

o 5 gr podnosić cenę 1 m³ wody, ze względów, o których mówił. 

5. Pan Tadeusz Kłosek – Prezes Wodociągów Podlaskich odnosząc się do głosu 

Pana Wójta mówił, że proponowana cena wody na terenie Gminy Narewka jest 

ze względu na duże koszty wody, z uwagi na to, że jest rozległy teren, jest 5 

hydroforni i 3 oczyszczalnie. Koszty uzdatniania wody na 5 stacjach są dużo 

wyże niż na 1 – 2. Cena wody w Narewce jest jedną z najwyższych właśnie z 

tego względu. To Rada Gminy podejmowała decyzje, jak będą budowane 

wodociągi i kanalizacja. Ceny energii elektrycznej i płace stanowią 75 % 

kosztów. Stwierdził, że jako zarząd nie na wszystko mają wpływ, wiele 

czynników nie zależy od nich. Odpowiadają za organizację pracy, ewentualny 

bałagan.  

6. Pan Aleksander Charkiewicz – radny ze wsi Eliaszuki pytał, czy to prawda, że 

Bielsku Podlaskim pracuje 8 osób w tym 3 kierowników? 

7. Pan Tadeusz Kłosek – Prezes Wodociągów Podlaskich odpowiadając na 

pytanie Pana radnego poinformował, że w Bielsku Podlaskim jest jeden 

kierownik, 2 pracowników biurowych i 5 mechaników, w tym 1 elektryk. 

Obsługują 10 gmin. 
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8. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka zwrócił się do Pana 

Prezesa Wodociągów Podlaskich o poinformowanie, czy zakupiony sprzęt jest 

wykorzystywany do realizacji inwestycji, czy do eksploatacji wodociągów? 

9. Pan Tadeusz Kłosek – Prezes Wodociągów Podlaskich odpowiadając na 

pytanie Pana poinformował, że przy zakładaniu spółki sprzęt został wyceniony 

na 130 tys. zł. Były to stare maszyny. Wzięli w leasing 4 koparki, które są 

wykorzystywane do usuwania awarii bieżących wodociągów i kanalizacji, do 

eksploatacji. 2 koparki są w Bielsku Podlaskim i 2 w Zaściankach. 

 Pan Tadeusz Kłosek złożył zebranym życzenia noworoczne i świąteczne. 

 

Do punktu 3 - uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka 

na lata 2012 -2025. 

 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie uchwalenie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2012 -2025 w 

dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka mówił, że obecnie dług 

jest na bezpiecznym poziomie. Zwrócił uwagę na 2014 r., w którym zadłużenie 

osiągnie ponad 55 %. Pytał, czy w 2012 r. będzie możliwość spłaty, w 

większym zakresie niż się planuje, kredytów i czy można liczyć na więcej niż 

się planuje dochodów. Pytał, jak program oszczędnościowy Ministra przekłada 

się na warunki gminy? 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odnosząc się do głosu Pana radnego 

stwierdził, że zadłużenie w 2014 r. będzie na poziomie ok. 55 % przy założeniu, 

że dochody budżetu gminy nie będą wyższe niż zaplanowano. Planowane jest 

też zaciąganie w każdym roku po 1 mln zł kredytu. Jeśli kredytu nie 

zaciągniemy procent zadłużenia będzie się poprawiał. Ministerstwo Finansów 

chce, żeby deficyt sektora samorządowego w 2012 r. nie przekroczył 0,6 % 

PKB. Czy będzie to normą obowiązującą trudno powiedzieć. Jeżeli nie będzie 

zasilenia budżetów gminnych środkami z zewnątrz nie zostaną wykorzystane 
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środki unijne. Zakupy przez Ministerstwo w ostatnim czasie papierów 

wartościowych mają na celu zmniejszenie % zadłużenia. 

Poinformował, że wydatki bieżące nie mogą być większe od dochodów 

bieżących budżetu. W projekcie budżetu o 1 mln zł wydatki bieżące są mniejsze 

niż planowane dochody. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Narewka na lata 2012 – 2025. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/80/11 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na 

lata 2012 – 2025 

- stanowiącą zał. Nr 1 

 

Do punktu 4 - uchwalenie budżetu gminy na 2012 r.  

a/ Przewodniczący obrad udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy w celu 

odczytania projektu uchwały budżetowej 

          /wystąpienie P. Wójta - zał. Nr 2 – w załączeniu/ 

b/ Nie odczytywano opinii poszczególnych komisji rady, gdyż komisje 

takich opinii na piśmie nie wypracowywały. Do przedłożonego na 

posiedzeniach komisji projektu budżetu żadnych uwag nie wniosły i pozytywnie 

zaopiniowały /zapis w protokole z posiedzenia komisji/. 

c/ Opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w sprawie projektu 

budżetu na 2012 odczytał Pan Daniel Oniskiewicz – Przewodniczący Komisji. 

 /opinia zał. Nr 3 – w załączeniu/ 

Do przedstawionej opinii żadnych uwag nie wniesiono. 

d/ Uchwałę Nr II-00310-4/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie wyrażenia 
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opinii o projekcie budżetu Gminy Narewka na 2012 r. oraz o możliwości 

sfinansowania przedstawionego deficytu odczytał Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Mieczysław Gryc. 

 / uchwała RIO – zał. Nr 4 – w załączeniu/ 

e/ Dyskusji nad projektem uchwały budżetowej nie było. Nikt nie zabrał w 

tej sprawie głosu. 

f/ Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2012. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/81/11  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2012 

- stanowiącą zał. Nr 5 

 

Do punktu 5 - zmiany w budżecie gminy na 2011 r. 

 Propozycję zmian w budżecie gminy na 2011 r. przedstawił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy. 

Do przedstawionej propozycji zmian w budżecie gminy żadnych uwag nie 

wniesiono. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2011 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami –za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/82/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r. 

- stanowiącą zał. Nr 6 
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Do punktu 6 - zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na 

lata 2011 – 2025. 

 Projekt zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na 

lata 2011 – 2025 przedstawił Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Do przedstawionej propozycji zmiany żadnych uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2011 – 2025. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/83/11 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 

2011 – 2025 

- stanowiącą zał. Nr 7 

 O godz. 11,20 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach, 

która trwała do godz. 11,35. 

 

Do punktu 7 - informacja o realizacji gminnego programu profilaktyki, 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w 2011 

r. i uchwalenie gminnego programu na 2012 r. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc udzielił głosu Panu 

Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu poinformowania o realizacji 

gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych i 

przeciwdziałania narkomanii w 2011 i przedstawienia gminnego programu na 

2012 r. 

 /informacja – zał. Nr 8 – w załączeniu/ 

W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka mówił, że w przedstawionym 

sprawozdaniu nie ma pozytywnego efektu realizacji programu. Nie wykazano, 

że przynajmniej 1 – 2 osoby w roku przestały nadużywać alkoholu i jaki skutek 
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odniosły działania komisji, a więc wniosek może być taki, że dobrze, że ludzie 

piją, bo mamy gdzie rozdysponować środki. 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu przedmówcy 

stwierdził, iż „wyrwanie z nałogu” chociaż 1 osoby to duży sukces. Na 

przestrzeni kilku lat można mówić o kilku osobach, które przestały pić alkohol. 

Dochody z akcyzy na alkohol nie mogą być przeznaczone na inne cele, muszą 

być na profilaktykę przeciwalkoholową i przeciwdziałanie narkomanii. Gdyby 

była taka wola skład gminnej komisji może być zmieniony, a praca w komisji 

jest niekoniecznie miła i wdzięczna. Często bardzo trudno jest dotrzeć do 

człowieka w taki sposób, żeby zrozumiał, że robi źle. Dobrze byłoby, żeby 

komisja mogła skutecznie wnioskować o leczenie. W chwili obecnej nie ma 

przymusu leczenia i osoby, która nie chce poddać się leczeniu nie można do 

tego zmusić. Są sygnały o zmianie ustawy, lecz czego będą dotyczyć zmiany 

jeszcze nie wiadomo.  

Zespół interdyscyplinarny, czy też asystent rodzinny będą również analizować i 

monitorować tematykę przeciwdziałania alkoholizmowi i swoje wnioski 

przekazywać do Gminnej Komisji i Urzędu Gminy. 

Poinformował, że w 2010 r. w sklepach na terenie naszej gminy zakupiono 

alkoholu za 2.400 tys. zł. 

3. Pan Jan Ciełuszecki – sołtys sołectwa Lewkowo Nowe stwierdził, że w 

informacji i programie są nowe pojęcia tj. leki psychoaktywne i psychotropowe 

oraz rodziny dysfunkcyjne. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych i 

przeciwdziałania narkomanii na 2012 r.  

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/84/11 
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w sprawie gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów 

alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2012 r.  

- stanowiącą zał. Nr 9 

 

Do punktu 8 - informacja o realizacji inwestycji na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc udzielił głosu Panu 

Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu poinformowania o realizacji 

inwestycji na terenie gminy. 

 /informacja – zał. Nr 10 – w załączeniu/ 

W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce proponował, aby podczas 

przebudowy przystanku PKS w Narewce ustawić tam toaletę. 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odnosząc się do głosu Pana radnego 

stwierdził, iż ustawioną toaletę ktoś musiałby utrzymywać, nadzorować. 

Poinformował, że będzie możliwość korzystania z toalety na Stanicy Kajakowej. 

3. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, kiedy na terenie gminy 

będzie dostęp do szerokopasmowego internetu? 

4. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pana radnego 

poinformował, że 31 lipca 2012 r. zostanie uruchomiony zasięg na terenie całej 

naszej gminy – taką informację przekazała firma realizująca zadanie. 

 Rada Gminy jednomyślnie przyjęła informację o realizacji inwestycji na 

terenie gminy. 

 

Do punktu 9 - informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie 

gminy. 

 Przewodniczący obrad udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy w celu 

poinformowania o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie gminy. 

 /informacja – zał. Nr 11 – w załączeniu/ 

W dyskusji głos zabrali: 
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1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, który poruszył problem 

braku przedszkola na terenie gminy. Mówił, że życzeniem mieszkańców gminy 

jest, aby przedszkole funkcjonowało, czy to jako przedszkole, czy też Klub 

Przedszkolaka bardziej szeroko dostępny czasowo. Jego zdaniem, gdy 5 godzin 

zapewnia gmina, za 5 godz. zapłaciliby rodzice. Gdyby Klub Przedszkolaka był 

czynny przez 10 godzin dziennie więcej dzieci do niego uczęszczałoby. Byłoby 

to z korzyścią dla dzieci i matek. Prosił mieć na uwadze tą sprawę i rozszerzyć 

działalność czasową Klubów Przedszkolaka i podnieść je do rangi przedszkola. 

 Rada Gminy przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych na 

terenie gminy. 

 

Do punktu 10 - sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przedstawiła, po udzieleniu jej głosu przez Przewodniczącego Rady Gminy, 

Pani Elżbieta Potoniec – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 12 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego sprawozdania żadnych uwag nie zgłoszono i jednomyślnie 

je przyjęto. 

 

Do punktu 11 - powzięcie uchwał. 

 Wszystkie projekty uchwał w tym punkcie porządku obrad przedstawiał, 

wyjaśniał, omawiał i uzasadniał Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Narewka głos zabrał Pan 

Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, który zgłosił formalny 

wniosek, aby w § 1 dopisać punkt 6 w brzmieniu „6) zmiany lub poszerzenia 

obszarów chronionych na terenie gminy” i punkt 7 w brzmieniu „ 7) uchwalenia 

funduszu sołeckiego”. 
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 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod 

głosowanie wniosek Pana Daniela Oniskiewicza. W zarządzonym głosowaniu, 

w którym udział wzięło 15 radnych, za dopisaniem do projektu uchwały punktu 

6 i 7 w brzmieniu jak zgłosił Pan Daniel Oniskiewicz głosował 1 radny, przeciw 

było 5, 9 radnych wstrzymało się od głosu. 

 Przewodniczący obrad podał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Narewka. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

większością głosów /13 – za, O – przeciw, 2 – wstrzymujące się/ powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/85/11 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Narewka 

- stanowiącą zał. Nr 13 

 

 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Aktywności Lokalnej w Gminie Narewka na lata 2011 – 2014 w 

dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka, który pytał, kiedy 

będzie wdrażany w życie program i jakie są rokowania na wprowadzenie 

przedsięwzięć oraz czy wystarczy środków na realizację programu?  Całkowicie 

zgadza się, że najbardziej rozpowszechnionym kanałem pozyskiwania 

informacji o życiu lokalnym są bezpośrednie rozmowy między ludźmi – 

zjawisko „poczty pantoflowej”. Jego zdaniem jest to złe zjawisko. 

2. Pan Jan Ciełuszecki – sołtys sołectwa Lewkowo Nowe prosił o wykreślenie 

go ze składu zespołu opracowującego Program, gdyż jego zdaniem program w 

przedstawionym kształcie jest nie do przyjęcia. Dużo w nim niedociągnięć i 

różnego rodzaju błędów. 

3. Pan Mikołaj Pawilcz - Wójt Gminy w nawiązaniu do głosów przedmówców 

stwierdził, że w chwili obecnej jest to projekt Programu Aktywności Lokalnej. 
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Jeśli zostanie przyjęty trzeba go realizować. Czy środków własnych wystarczy, 

czy też trzeba będzie pozyskiwać z zewnątrz to się okaże w późniejszym czasie. 

Można będzie np. ubiegać się ośrodki z projektów trans granicznych, gdzie 

gmina będzie mogła złożyć 5 – 8 projektów i albo będą one przyjęte albo nie. 

Rzeczywiście poczta pantoflowa jest najskuteczniejsza w przekazywaniu 

informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej w Gminie 

Narewka na lata 2011 – 2014. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, 1 – wstrzymujący się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/86/11 

w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej w Gminie Narewka na lata 

2011 – 2014 

- stanowiącą zał. Nr 14 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wydatków nie wygasających w 2011 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/87/11 

w sprawie wydatków nie wygasających w 2011 r. 

- stanowiącą zał. Nr 15 

 

 Po wyjaśnieniu przez Pana Wójta projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości głos zabrali: 

1. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo, który pytał, kiedy 

odbędzie przetarg na wydzierżawienie nieruchomości zgodnie z uchwałą? 
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2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pana radnego 

poinformował, iż przetarg na wydzierżawienie nieruchomości odbędzie się pod 

koniec lutego 2012, gdyż ogłoszenie o przeznaczeniu do dzierżawy ma być 

wywieszone na okres 30 dni i ogłoszenie o sprzedaży przez 21 dni. 

3. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka pytał, jaka będzie cena 

wywoławcza czynszu dzierżawnego? 

4. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na pytanie Pana radnego 

poinformował, że będzie to 80 zł/ha. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr X/88/11 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

- stanowiącą zał. Nr 16 

 

 W związku, z tym, że wszystkie komisje Rady Gminy opowiadały się za 

nie zatwierdzaniem taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę Pan 

Mieczysław Gryc zaproponował zmianę zapisu w projekcie uchwały polegającą 

na dopisaniu „nie” przed wyrazem „zatwierdzenia” w tytule projektu i w § 1. 

Projekt uchwały byłby więc „w sprawie nie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę”, a § 1 zaczynałby się od słów: Nie zatwierdza się…  

Radni jednomyślnie opowiedzieli się za poddaniem pod głosowanie projektu 

uchwały z takimi zapisami. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

nie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 
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 u c h w a ł ę  Nr X/89/11 

w sprawie nie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

- stanowiącą zał. Nr 17 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Hajnowskiemu. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

u c h w a ł ę  Nr X/90/11 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu 

- stanowiącą zał. Nr 18 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, Rada Gminy 

15 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr X/91/11 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 r. 

- stanowiącą zał. Nr 19 

 

Do punktu 12 - sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między IX 

a X sesją Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mieczysław Gryc udzielił głosu Panu 

Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia sprawozdania z 

działalności Wójta Gminy w okresie między IX a X sesją Rady Gminy. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 20 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego sprawozdania radni żadnych uwag nie zgłosili i 

jednomyślnie je przyjęli. 
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Do punktu 13 - odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych udzielił Pan Mikołaj Pawilcz  

– Wójt. I tak: 

- 13 grudnia br. wpłynęło do Urzędu Gminy pismo Dyrektora SP ZOZ w 

Hajnówce o zamknięciu z końcem roku Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w 

Siemianówce i w Lewkowie Starym. Odczytał pismo Pana dyrektora SP ZOZ. 

Poinformował, że aby załagodzić zaistniałą sytuację i rozpowszechnić 

informację w dniu 21 grudnia kserokopię pisma wraz z informacją, że we wtorki 

z Lewkowa Starego, a we środy z Siemianówki będą dowożeni pacjenci 

gminnym transportem do Gminnego Ośrodka Zdrowia w Narewce. Pacjenci 

będą też odwożeni. Na dzień dzisiejszy nie można stwierdzić, czy takie 

rozwiązanie będzie dobre, czy też nie. Gdyby był lekarz zainteresowany 

prowadzeniem prywatnej praktyki w tych ośrodkach lokale będą im 

udostępnione. Decyzja w sprawie likwidacji ośrodków jest poza nami. Wiele 

oddziałów i przychodni jest zamykanych także w miastach, o czym 

dowiadujemy się z mediów, 

- przepust drogowy przy wjeździe na posesję Pana Jana Kalinowskiego w 

Skupowie zostanie naprawiony, 

- wniosek o naprawę studzienki telekomunikacyjnej przy ul. Mickiewicza w 

Narewce /przy posesji P. Kiczkaluk/ zostanie przekazany do Telekomunikacji, 

- wjazd na ul. Wodociągową w Narewce zostanie poprawiony, a gałęzie drzewa 

podcięte, 

- w roku bieżącym zostało odmulonych 10 % rowów melioracyjnych i jest to 

dużo jak na jeden rok. W budżecie gminy zaplanowana jest dotacja na 2012 r. 

dla GSW w wysokości 5 tys. zł. Rada Gminy będzie mogła zwiększyć środki z 

budżetu gminy dla GSW. Uważa, że środki te powinny być zapisane na 

odmulanie rowów, a nie na inne cele, gdyż to odmulanie przynosi wymierne 

korzyści, 
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- wniosek o wycięcie topoli przy posesji Pana Marka Kardasza w Tarnopolu 

zostanie przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce. Drzewa przy 

drodze Tarnopol - Siemianówka, które zostały oznaczone będą wycięte, 

- na wycięcie lip przy ul. Lipowej w Siemianówce musi być zgoda Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska, 

- na budowę przejścia granicznego w Siemianówce są środki i przejście będzie 

budowane, 

- to PKP Zakład Nieruchomości złożył gminie propozycję zakupu Stacji PKP w 

Siemianówce. Gminie ten majątek nie jest potrzebny, 

- Pani Kierownik ZDP wie, że trzeba wyciąć zakrzaczenie przy drogach 

powiatowych na terenie naszej gminy. Oczekuje na odpowiedni sprzęt. Wniosek 

o wycięcie zostanie przekazany do ZDP, 

- od PKP nie zostały jeszcze przejęte nieczynne linie kolejowe. Podpisano w tej 

sprawie porozumienie i aktualnie trwają podziały geodezyjne. Po dokonaniu 

tych podziałów linie zostaną przejęte, 

- kontener KP 7 w Ochrymach zostanie opróżniony, 

- droga gminna Lewkowo Stare – Eliaszuki zostanie podsypana, 

- drzewa w Michnówce zostaną wycięte po uzyskaniu pozytywnej opinii z 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, 

- zostanie zamontowana lampa oświetlenie ulicznego w Michnówce oraz 2 w 

Skupowie. 

 Odpowiedzi na pytanie radnego, kiedy zostanie przedstawiona Radzie 

Gminy informacja o działalności LZS udzielił Pan Mieczysław Gryc – 

Przewodniczący Rady Gminy, Prezes Klubu LZS, który poinformował, że 

informacja zostanie przedstawiona na pierwszej sesji w przyszłym roku, gdyż 

nie został zakończony jeszcze bieżący rok i nie można było całościowej 

informacji przedstawić na dzisiejszej sesji. 
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Do punktu 14 - wolne wnioski. 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka stwierdził, że 

mieszkańcy z ubolewaniem przyjmują informację o likwidacji Ośrodków 

Zdrowia. Uważa, że trzeba w inny sposób niż dowożenie do Gminnego Ośrodka 

Zdrowia rozwiązać tą sprawę, gdyż część ludzi może mieć problem z samym 

wejściem do autobusu. Proponował poszukać lekarza, który zechciałby w 

wymiarze 1 dnia w tygodniu pracować w WOZ w Siemianówce i w Lewkowie 

Starym. Zrobić szacunek kosztów i za osiem dni w miesiącu płacić lekarzowi z 

budżetu gminy za pracę w Lewkowie Starym i Siemianówce. Jego zdaniem jest 

to palący problem i należy go rozwiązać. 

2. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol wnosił o podcięcie gałęzi w 

okolicy jego posesji i posesji Pana Marka Kardasza, które stykają się z linią 

energetyczną i mogą ją uszkodzić. 

3. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare wnosił o wycięcie drzew 

przy linii energetycznej SN przy byłej bocznicy kolejowej Planta – Zakład 

Ceramiczny, na wysokości posesji byłej szkoły w podstawowej w Lewkowie 

Starym. Gałęzie drzew zahaczają o druty linii, co może doprowadzić do 

wypadku, gdy druty zostaną zerwane. Mówił o potrzebie zagospodarowania 

budynku byłej szkoły w Lewkowie Starym i wnosił o zamknięcie budynku 

gospodarczego – szopy znajdującej się na posesji byłej szkoły. Wnosił o 

usunięcie płyt drogowych lotniskowych, które zostały zdemontowane podczas 

przebudowy stacji wodociągowej w Lewkowie Starym /po drugiej stronie ulicy 

budynku byłej szkoły/. 

4. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka dołączył się do głosu 

radnego Pana Daniela Oniskiewicza w sprawie ośrodków zdrowia. Wnosił o 

zwrócenie uwagi dla SP ZOZ, żeby pacjenci w porze nocnej byli przyjmowani 

na izbie przyjęć w szpitalu, a nie odsyłani do Pogotowia Ratunkowego. 
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5. Pan Aleksander Charkiewicz – radny ze wsi Eliaszuki poparł sugestię Pana 

Daniela Oniskiewicza w zakresie rozwiązania problemu likwidacji ośrodków 

zdrowia. Proponował, żeby autobus dowożący pacjentów do Gminnego Ośrodka 

Zdrowia jechał przez Eliaszuki i Michnówkę i zabierał ich z tych wsi. 

6. Pan Mieczysław Gryc – Przewodniczący Rady Gminy uważa, że jeśli 

dyrekcja SP ZOZ likwiduje Ośrodki Zdrowia powinna zaproponować  

mieszkańcom inny sposób rozwiązania problemu np. poprzez  lekarzy, którzy 

będą jeździć do pacjentów. Jego zdaniem trzeba dzwonić do rejestracji i 

zamawiać wizyty domowe. 

7. Pan Daniel Oniskiewicz – radny ze wsi Siemianówka mówił, że wizyty 

domowe są chyba tylko w wypadku pilnych przypadków chorobowych. Nie 

sądzi, żeby lekarz jechał na wizytę w celu wypisania recepty na przedłużenie 

leków. Wizyt domowych na terenie naszej gminy nie było wiele, gdyż ludzie 

wolą iść do Ośrodka Zdrowia. 

8. Pani Mirosława Trusiewicz – sołtys sołectwa Mikłaszewo wnosiła o naprawę 

drogi na łąki w uroczysku Chominoje z prawej strony toru kolejowego do 

Siemianówki oraz o odmulenie rowów na łąkach w uroczysku Chominoje. 

9. Pan Eugeniusz Bondaruk – sołtys sołectwa Lewkowo Stare podziękował za 

ustawienie wiaty – budki na przystanku PKS w Lewkowie Starym /przy 

zakładzie Ceramicznym/ i wnosił o zawieszenie tam na istniejącym słupie 

energetycznym lampy oświetlenia ulicznego. 

 10. Pan Jerzy Chodakowski – sołtys sołectwa Krynica podziękował za 

zaplanowanie w budżecie gminy na rok 2012 środków na modernizację ulicy w 

Krynicy i za zamontowanie platformy na gniazdo bocianie w Krynicy. 

Poinformował, że nic nie daje równanie ulicy w Krynicy, gdyż został tam 

nawieziony piasek i w związku z tym proponował, żeby zostawić ją w takim 

stanie jak jest do chwili modernizacji. 
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11. Pan Jan Ciełuszecki – sołtys sołectwa Lewkowo Nowe prosił, żeby zwrócić 

się do Poczty Polskiej o przywrócenie we wsiach na terenie gminy skrzynek 

pocztowych na listy, tyle ile będzie można.   

12. Pani Olimpia Saczko – sołtys sołectwa Guszczewina podziękowała o 

odmulenie rowu melioracyjnego na łąkach wsi Guszczewina. 

13. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare podziękował za 

interwencję w sprawie naprawy zniszczonego chodnika w Lewkowie Starym. 

14. Pani Halina Wierzchowska – radna ze wsi Zabłotczyzna podziękowała za 

ustawienie wiaty – budki na przystanku PKS w Świnorojach. 

15. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odnosząc się do głosów w wolnych 

wnioskach poinformował: 

- wniosek o podcięcie gałęzi drzew w Tarnopolu zostanie przekazany do PGE 

Zakład Sieci w Bielsku Podlaskim, 

- wniosek o ścięcie drzew przy linii energetycznej SN przy byłej bocznicy 

kolejowej Planta – Zakład Ceramiczny, na wysokości posesji byłej szkoły  

podstawowej w Lewkowie Starym zostanie przesłany do PGE Zakład Sieci w 

Bielsku Podlaskim, 

- szopa przy byłej szkole w Lewkowie Starym była zamknięta. Zostanie 

zabezpieczona, żeby nikt tam nie wchodził, 

- nie ma zainteresowania zagospodarowaniem budynku po byłej szkole w 

Lewkowie Starym. Jest zapotrzebowanie na mieszkania socjalne i trzeba chyba 

przymierzać się, żeby budynek zaadaptować na ten cel, 

- płyty drogowe zdemontowane i pozostawione przy stacji wodociągowej w 

Lewkowie Starym zostaną zabrane, 

- od 1 września br. świadczenia z zakresu nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej realizowane są przez szpital w Hajnówce. Odczytał treść 

komunikatu SP ZOZ w tej sprawie,  

- autobus dowożący pacjentów do Gminnego Ośrodka Zdrowia w Narewce 

może jechać przez Eliaszuki i Michnówkę, 
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- wizyty domowe były i są. W chwili obecnej lekarze mają ryczał na prywatne 

samochody i jeżdżą na wizyty domowe,  

- zostanie podsypana droga w uroczysku Chominoje, 

- lampa oświetlenia ulicznego na słupie energetycznym przy przystanku PKS /k. 

Ceramiki Budowlanej/ w Lewkowie Starym/ zostanie zamontowana, 

- wniosek o przywrócenie skrzynek pocztowych we wsiach zostanie przekazany 

do Poczty Polskiej. 

16. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce, doręczyciel Poczty Polskiej w 

nawiązaniu do wniosku Pana sołtysa o przywrócenie skrzynek pocztowych we 

wsiach wyjaśnił, że zgodnie z wytycznymi jedna skrzynka pocztowa ma być na 

300 mieszkańców. Z tego względu większość skrzynek zostało zdjętych. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Mieczysław Gryc zamknął o godz. 13,25 obrady X sesji, podziękował zebranym 

za udział i złożył życzenia noworoczne i świąteczne. Podkreślił, że w 2011 r. 

dobrze się pracowało, a przy większej zgodzie można więcej zrobić. 

Zabierając głos Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy podziękował za wspólną 

pracę, przeprosił, jeśli kogoś uraził. Życzył na Nowy Rok zdrowia, szczęścia, 

satysfakcji z pracy zawodowej i pracy społecznej, szampańskiego Sylwestra i 

wesołych świąt. 

 Na tym protokół zakończono. 

Do protokołu dołączono 20 załączników. 

 

Protokolant:                                                           Przewodniczący Rady Gminy 

 

N. Kiczkaluk                                                                     Mieczysław Gryc 

podinspektor 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 

  


